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Philipp Herpich studied Industrial Engineering (Bachelor and Master) at TU Berlin with a focus on energy and resource management until 2022. In his bachelor thesis he examined the lignite phase-out in Germany and in his master thesis, he modeled an urban heat transition for Berlin. In his research he combines techno-economic modeling with qualitative methods of political science.


During his studies, he worked as a student assistant at the German Institute for Economic Research (DIW Berlin) between 2017 and 2019 and TU Berlin between 2019 and 2021.


As part of his work, he advised (international) think tanks, the German Federal Ministry for the Environment and the Federal Environment Agency in various projects related to lignite and hard coal phase-out in Germany. Further, he was responsible for the editorial work of the journal "Economics of energy and environmental policy" until 2021.


Since 2019, he is a part of the CoalExit research group, now located at the EUF Flensburg and since 2022, he is guest researcher at the TU Berlin.
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	Oei, P.-Y./ Rieve, C./ Herpich, P./ Kemfert, C. (2023): 1,5-Grad-Grenze von Paris nach Lützerath: CO2-Budget für den Tagebau Garzweiler II. Coaltransition.org, Studie der FossilExit Forschungsgruppe. https://coaltransitions.org/publications/15c-grenze-von-paris-nach-lutzerath-co2-budget-fur-den-tagebau-garzweiler-ii/
	Oei, P.-Y./ Rieve, C./ Herpich, P./ Kemfert, C./ v. Hirschhausen, C. (2023): FAQ und Faktencheck: KEINE energiewirtschaftliche Notwendigkeit für die Abbaggerung von Lützerath -  FAQ's: Aktuelle Zahlen, Daten und Fakten zur Braunkohleförderung am Tagebau Garzweiler II und der Devastierung Lützeraths. Coaltransitions.org, Forschungsgruppe FossilExit. https://coaltransitions.org/publications/faq-und-faktencheck-keine-energiewirtschaftliche-notwendigkeit-fur-die-abbaggerung-von-lutzerath/


Peer-Reviewed:

	Oei, Pao-Yu, Hanna Brauers, und Philipp Herpich. 2019. "Lessons from Germany’s Hard Coal Mining Phase-out: Policies and Transition from 1950 to 2018". Climate Policy, November, 1–17. https://doi.org/10.1080/14693062.2019.1688636.
	Oei, Pao-Yu, Hauke Hermann, Philipp Herpich, Oliver Holtemöller, Benjamin Lünenbürger, und Christoph Schult. 2020. "Coal phase-out in Germany – Implications and policies for affected regions". Energy 196: 117004. https://doi.org/10.1016/j.energy.2020.117004.


Books:

	Brauers, Hanna, Philipp Herpich, und Pao-Yu Oei. 2018. "The Transformation of the German Coal Sector from 1950 to 2017: An Historical Overview". In Energiewende "Made in Germany" Electricity Sector Reform in the European Context, herausgegeben von Clemens Gerbaulet, Claudia Kemfert, Casimir Lorenz, und Pao-Yu Oei. Berlin, Germany: Springer International Publishing AG.


Project work (selection):

	Herpich, P./ Rieve, C./ Oei, P.-Y./ Kemfert, C. (2022): Gasknappheit: Auswirkungen auf die Auslastung der Braunkohlekraftwerke und den Erhalt von Lützerath. Coaltransition.org, Kurzstudie im Auftrag von Europe Beyond Coal. https://coaltransitions.org/publications/gasknappheit-auswirkungen-auf-die-auslastung-der-braunkohlekraftwerke-und-den-erhalt-von-lutzerath/
	Furnaro, Andrea, Philipp Herpich, Hanna Brauers, Pao-Yu Oei, Claudia Kemfert, und Wesley Look. 2021. "German Just Transition: A Review of Public Policies to Assist German Coal Communities in Transition". Report 21-13. Washington  DC, USA & Berlin Germany: RFF & DIW Berlin.https://media.rff.org/documents/21-13-Nov-22.pdf.
	Rieve, Catharina, Philipp Herpich, Pao Yu Oei, Claudia Kemfert, und Christian von Hirschhausen. 2021. "Studie zur Revision des Revierkonzeptes 2021 der LEAG – Inanspruchnahme des Sonderfeldes Mühlrose ist energiewirtschaftlich nicht notwendig". Politikberatung Kompakt 172. Berlin: DIW Berlin.https://www.diw.de/documents/publikationen/73/diw_01.c.824049.de/diwkompakt_2021-172.pdf.
	Rieve, Catharina, Philipp Herpich, Luna Brandes, Pao-Yu Oei, Claudia Kemfert, und Christian von Hirschhausen. 2021. "Kein Grad weiter - Anpassung der Tagebauplanung im Rheinischen Braunkohlerevier zur Einhaltung der 1,5-Grad-Grenze". Politikberatung kompakt 169. Berlin: DIW Berlin. https://www.diw.de/documents/publikationen/73/diw_01.c.819609.de/diwkompakt_2021-169.pdf.
	Brauers, Hanna, Philipp Herpich, Pao-Yu Oei, und Sebastian Osorio. 2021. "The Future of Fossil Fuels: Pathways to Climate Neutrality in Germany and Europe".https://cloud.wiptuberlin.de/index.php/s/FCMPjnbqrgxXNqc.
	Oei, Pao-Yu, M. Kendziorski, Philipp Herpich, Claudia Kemfert, und Christian Hirschhausen. 2020. "Klimaschutz statt Kohleschmutz: Woran es beim Kohleausstieg hakt und was zu tun ist". Politikberatung Kompakt 148. Berlin: DIW Berlin.
	Oei, Pao-Yu, Casimir Lorenz, Sophie Schmalz, Hanna Brauers, Philipp Herpich, Christian von Hirschhausen, Claudia Kemfert, u. a. 2019. "Klimaschutz und Kohleausstieg: Politische Strategien und Maßnahmen bis 2030 und darüber hinaus". Climate Change 27/19. Dessau-Roßlau, Deutschland: Umweltbundesamt
	Herpich, Philipp, Hanna Brauers, und Pao-Yu Oei. 2018. "An Historical Case Study on Previous Coal Transitions in Germany". Berlin, Germany: IDDRI and Climate Strategies.https://coaltransitions.files.wordpress.com/2018/07/2018-historical-coal-transitions-in-germany-report2.pdf.
	Brauers, Hanna, Philipp Herpich, Christian von Hirschhausen, Ingmar Jürgens, Karsten Neuhoff, Pao-Yu Oei, und Jörn Richstein. 2018. "Coal transition in Germany - Learning from past transitions to build phase-out pathways". Berlin, Germany: IDDRI and Climate Strategies.https://www.iddri.org/sites/default/files/PDF/Publications/Catalogue%20Iddri/Rapport/20180609_ReportCOAL_Germany.pdf.
	Oei, Pao-Yu; Brauers, Hanna; Herpich, Philipp; von Hirschhausen, Christian; Prahl, Andreas; Lorenz, Casimir; Teichmann, Isabel, Kemfert, Claudia; (u.a.). 2018. "Die Beendigung der Energetischen Nutzung von Kohle in Deutschland: Ein Überblick über Zusammenhänge, Herausforderungen und Lösungsoptionen". DIW Berlin / Wuppertal Institut / Ecologic Institut.https://www.ecologic.eu/sites/files/publication/2018/3537-kohlereader_final.pdf.
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